
OBEC CÍFER 
zast. Mgr. Marošom Saganom, PhD., starostom obce  

Nám. A. Hlinku č. 31, 919 43 Cífer 
 IČO 00 312 347  
 

 
Zápisnica zo zasadnutia sociálnej komisie 

dňa 9.9.2019 o 16.00 h na Obecnom úrade v Cíferi 
 

Prítomní členovia komisie: Mgr. Mária Olšová - predsedníčka, Mgr. Jana Bachratá, Mgr. Gabriela 
Pešková, Bc. Andrea Jelínková, Jozefa Rusnáková 

Neprítomní, ospravedlnení: Bc. Adriána Jedličková, Dušan Caja 

Zapisovateľka: Ing. Alena Olšová 
 
Program: 

1. Otvorenie, privítanie 
2. Žiadosť  pani Žanety H. o jednorazový finančný príspevok  
3. Žiadosť  pani Miroslavy I. o jednorazový finančný príspevok  
4. Žiadosť pani Ivety K. o príspevok na stravovanie 
5. Informácia – žiadosť o pridelenie (výmeny) bytu pani Kataríny A. 
6. Diskusia, záver 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka sociálnej komisie Mgr. Mária Olšová, privítala prítomných 
členov komisie. 
 
2. Žiadosť  Žanety H. o jednorazový finančný príspevok 
Pani Žaneta H. sa stará o 3 maloleté deti je poberateľka dávky v hmotnej núdzi a žiada: o jednorazovú 
finančnú výpomoc vo výške 500 € pre svoje malolet. deti na pokrytie školských obedov, školských 
pomôcok, na dioptrické okuliare, detskú obuv, školskú tašku, športové oblečenie, na lieky pre 
malolet. syna, ktorý má astmu.  
Odporučenie sociálnej komisie: 

- Členovia komisie odsúhlasili uhradenie depozitu v školskej jedálni za malolet. deti a so 
školskou jedálnou bolo prerokované, že režijné náklady na stravu budú hradiť mesačne. 

- Maloleté deti dostali školské pomôcky v škole – dotácia na školské pomôcky z úradu práce. 
Komisia sa zhodla, že pani Žaneta H. musí doložiť potvrdenie zo školy o potrebe ďalších 
školských pomôcok, ktoré ešte jej malolet. deti potrebujú. 

- Taktiež, pokiaľ malolet. dieťa potrebuje lieky na astmu, musí predložiť potvrdenie od lekára, 
aby sa komisia mohla na základe tohto potvrdenia rozhodnúť. 

- V prípade dioptrických okuliarov objasniť, o ktoré dieťa ide, lebo minulý rok bol poskytnutý 
príspevok na okuliare a zároveň potvrdenie od lekára, že okuliare potrebuje. 

 
3. Žiadosť Miroslavy I. o jednorazový finančný príspevok 
Pani Miroslava I. sa stará o 2 maloleté deti je poberateľka dávky v hmotnej núdzi, pracuje na 
aktivačných prácach pre obec, žiada o jednorazovú finančnú výpomoc vo výške 500 € pre svoje 
malolet. deti na pokrytie na školské učebnice hradené rodičom, školské a hygienické potreby, obuv, 
krúžky, ktoré nie sú financované ministerstvom školstva, stravu v školskej jedálni a na dioptrické 
okuliare pre malolet. dieťa.  
Odporučenie sociálnej komisie: 

- Členovia komisie odsúhlasili uhradenie depozitu v školskej jedálni za malolet. deti a so 
školskou jedálnou bolo prerokované, že režijné náklady na stravu budú hradiť mesačne. 
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- Komisia odporučila starostovi, aby bol pani Miroslave I. poskytnutý jednorazový finančný 
príspevok 100,- eur na školské pomôcky a učebnice vzhľadom k tomu, že jedno z jej malolet. 
detí je prváčka. 

- Taktiež komisia odsúhlasila, že  príspevok na okuliare bude poskytnutý až po potvrdení 
lekára, že malolet. dieťa okuliare potrebuje s podmienkou preplatenia pokladničného bloku 
za okuliare. 

 
4. Žiadosť pani Ivety K. o príspevok na stravovanie 
Pani Iveta K. má v náhradnej starostlivosti zverených svojich dvoch vnukov, ona poberá invalidný 
dôchodok. V žiadosti žiada sociálnu komisiu o príspevok na stravu maloletých. 
Odporučenie sociálnej komisie: 

- Členovia komisie odsúhlasili uhradenie depozitu v školskej jedálni za malolet. deti a so 
školskou jedálnou bolo prerokované, že režijné náklady na stravu budú hradiť mesačne. 

- Komisia odporučila starostovi, aby bol pani Ivete K. poskytnutý príspevok 100,- eur na školské 
pomôcky a učebnice vzhľadom k tomu, že jeden z jej vnukov je prvák. 

 
5. Informácia – žiadosť o pridelenie (výmeny) bytu pani Kataríny A. 
Pani Katarína A.  je nájomca 1 izbového sociálneho bytu. Dostalo sa jej do povedomia, že sa uvoľní 2 
izbový byt.  
Obecný úrad oslovil nájomcu predmetného 2 izbového bytu. Nájomca zatiaľ nevie presne určiť, ku 
ktorému dňu sa nájomný vzťah skončí. Obecný úrad bude informovať. 
 
4. Diskusia, záver 
Predsedníčka komisie informovala členov o spustení služby „sociálny taxík“ pre dôchodcov, ktorí by 
tento taxík mohli začať využívať  v rámci Cífera k lekárovi, do lekárne, do obchodu a na poštu a pod.  
Zároveň zdôraznila potrebu poskytovania opatrovateľskej služby v obci. 
Členka komisie Gabriela P. odporučila, aby sa dôchodcom, ktorí žijú sami uplatnila úľava od poplatku 
za komunálny odpad. Zároveň navrhla, aby pracovníčka obecného úradu-matrikárka preverila koľko 
takýchto dôchodcov v obci žije. 

Predsedníčka komisie poďakovala všetkým za účasť a zasadnutie komisie ukončila. 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Alena Olšová     Schválila: Mgr. Mária Olšová 


